
Zápis z výroční členské schůze České asociace sleddog sportů  
12.6.2010 Běleč nad Orlicí 
 
Přítomní členové 
Individuálové: Ilona Erlebachová, Tomáš Stejskal, Milan Stejskal, Jaroslav Lichtenberg,  
Noví členové: -Dušan Erbs, Pavel Šarkovský.  
(Chybí 1x- Soňa klikarová, Jaroslav Lichtenberg, Luboš Seidl, Dita Vosmanská) 
Sprint: Jiří Nešněra,  Dagmar Nešňěrová, , Pavel Zvolský,  Jiří Krejčí, 
Noví členové:: Milan Bohatý. 
(Chybí 1xJiří Trnka St., Jiří trnka ml., Slavomír Pavlík, Michael Chovanec, Zdeněk Bohm, Tomáš 
Hubner)  
Mid+long: Pavel Pfeifer, Hela Levíčková ,  
Erika Pfeiferová, David Jerie, Ctirad Tyroler, Michal Merhaut, Radek Havrda, Martin Levíček, Martin 
Bílý. 
Noví členové: Martin Vrtěl, Pavel Mazánek 
(Chybí 1x Roman Pečený 
 
 
Jednání: 
1. Přijímání nových členů – viz Noví členové výše 
 
2. Zhodnocení ukončené sezóny (Pfeifer,Trnka,Klikarová)  
(Mid - na Eduardu je málo parkovacích míst, Long – Šediváček se jela jen 222, starty od 
nejpomalejšího, nejrychlejší musel předjíždět všechny.) 
 
3. Seznámení s účastí na ME ESDRA Kubalonka, ESDRA cup (Levíčková)  
 
4. Seznámení s účastí na významných evropských závodech - Pirena,LGO,Femund,(Pfeifer, Havrda)  
 
5. Struktura SSPS a stanovy.  
 
6. Zhodnocení minulého volebního období (Pfeifer)  
 
7. Úpravy v Soutěžním řádu, Závodní řád  
 
9. Úkoly pro příští období.  
Dokončit řády 
 
Doplňující volby do výboru  
Pavel Pfeifer odstoupil z výboru midové sekce 
Na jeho místo byl do výboru zvolen Martin Levíček. 
 
Tomáš Hubner oznámil, že končí svou práci se zpracováním výsledků závodů. 
Na jeho místo se přihlásil Martin Vrtěl. 
Oběma děkujeme. 
 


